联合国 $A_{/HRC/17/G/13}$



Distr.: General 20 June 2011 Chinese

Original: English

人权理事会 第十七届会议 议程项目 1 组织和程序事项

土耳其常驻联合国日内瓦办事处和其他国际组织代表团 2011 年 6 月 16 日致联合国人权事务高级专员办事处的普通 照会

土耳其共和国常驻联合国日内瓦办事处和瑞士其他国际组织代表团向联合国 人权事务高级专员办事处致意,并借人权理事会第十七届会议任命第二任少数群 体问题独立专家的任务负责人之际,谨在此转达土耳其的申明。

土耳其共和国常驻代表团谨请将所附申明*作为人权理事会第十七届会议的文件分发。

^{*} Reproduced in the annex, as received and in the language of submission only.

Annex

The statement made by Turkey

The appointment of the UN Independent Expert on Minority Issues

17th session of the Human Rights Council

"According to the Turkish constitutional system, the word "minorities" encompasses only Turkish citizens defined and recognized as such on the basis of multilateral or bilateral instruments to which Turkey is party.

Our cooperation with the UN Independent Expert on Minority issues concerning Turkey will continue in relation to the minorities recognized in line with the afore-mentioned understanding."

2 GE.11-14257